
Mondelinge vragen boetes geluidsoverlast Gerrit Rietveldcollege 

Het Gerrit Rietveld College (GRC) heeft onlangs twee boetes van ieder 3000 euro ontvangen voor 

geluidsoverlast (geconstateerd op 29 mei en 3 juli). De boetes zijn opgelegd nadat er 

geluidsmetingen zijn gedaan na klachten van een buurtbewoner. Het geluid is afkomstig van het 

muzieklokaal en de aula van de school, tegenover de nieuwbouwwoningen die op het terrein van 

het oude GRC liggen. Volgens informatie van de school zijn bij de bouw, als bezuinigingsmaatregel, 

de maatregelen die geluidsoverlast voor de omgeving moesten tegengaan uit het ontwerp gehaald, 

terwijl de plek van het muzieklokaal tegenover de nieuw te bouwen woningen wel gehandhaafd is. 

Om alsnog deze maatregelen te nemen, moet de school een forse investering doen.  

Dat leidt bij de fractie van GroenLinks tot de volgende vragen: 

1. Klopt de lezing van de school dat de geluidswerende maatregelen zijn wegbezuinigd uit het 

ontwerp van de nieuwbouw van het GRC? Zo ja, deelt het college de mening van GroenLinks 

dat het dan niet logisch is om aan de ene kant geluidswerende maatregelen weg te 

bezuinigen en vervolgens als gemeente boetes op te leggen voor geluidsoverlast?  

2. De boete van 3000 euro kan bij herhaling vaker opgelegd worden, met een maximum van 

15.000 euro. Het is onduidelijk wat er hierna gaat gebeuren. Kan het college het vervolg 

schetsen? 

3. Verwacht het college met het opleggen van de boetes dat het GRC bijvoorbeeld stopt met 

de muzieklessen of geen gebruik meer maakt van de aula, of ziet het college andere 

oplossingen? 

4. Is het college bereid om met de school en de omwonenden naar een oplossing te zoeken? 

5. Als er geluidswerende maatregelen getroffen moeten worden, is het logisch om daar de 

komende vakantieperiode voor te gebruiken. Ziet het college hier nog mogelijkheden voor? 
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